
           

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  16/10/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 
 Προς:  Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Προς τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 
 

ΘΕΜΑ:  «Αποζημίωση Στρατιωτικών για τη Νυκτερινή Εργασία τους»  
 

     

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  
 

Το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων της χώρας νιώθει ότι εμπαίζεται, αφού, σχεδόν 3 

χρόνια μετά την ψήφιση του ν.4472/2017, ο οποίος κάνει λόγο για ειδική αποζημίωση 

εργασίας βραδινών ορών, εντούτοις, κανείς στρατιωτικός, μέχρι στιγμής, δεν έχει 

πληρωθεί σχετικά. Παρά τις αλλεπάλληλες οχλήσεις των στρατιωτικών, όπως μας 

μεταφέρεται, το ένα Υπουργείο μεταθέτει την ευθύνη στο άλλο, παρόλο που το Υπουργείο 

Εθνικής Άμυνας έχει αναφέρει δημοσίως ότι, έχει αποστείλει η σχετική ΚΥΑ στο Υπουργείο 

Οικονομικών. Εντούτοις, κύκλοι του Υπουργείου Οικονομικών αναφέρουν ότι, ουδέποτε 

έχει λάβει το Υπουργείο Οικονομικών αντίστοιχη ΚΥΑ, όπως πληροφορούμαστε από την 

Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1) Πότε θα καταβληθούν τα ανωτέρω προβλεπόμενα από τη νομοθεσία χρηματικά ποσά 

στο στρατιωτικό προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων; 
 

2) Υπάρχει το ενδεχόμενο η ΚΥΑ που δρομολογεί τις ανωτέρω καταβολές να έχει ήδη 

εκδοθεί αλλά να διέλαθε της προσοχής των στρατιωτικών; 
 

3) Αν η ΚΥΑ που δρομολογεί τις ανωτέρω καταβολές έχει εκδοθεί, ποιος είναι ο αριθμός 

της; 
 

4) Προτίθεσθε, από κοινού, να άρετε την ως άνω αδικία που υφίστανται οι στρατιωτικοί; Αν 

ναι, με ποιόν τρόπο; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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